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BR.0002.3.2012  
 
 

Protokół Nr XIX/2012 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 15 marca 2012 r. 
 

 
 
 
   Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 20.40 Z ustawowego składu 
Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło udział 21 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1) oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, 
Skarbnik, Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
   
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XVIII sesji.  
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwonak. 
6. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na blokadę środków pienięŜnych zgromadzonych 

na rachunku bankowym. 
7. Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2013. 
8. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak ds. 

Monitorowania Lokalizacji i Budowy Spalarni oraz Modernizacji Układu Drogowego 
Gdyńska – Bałtycka. 

9. Uchwała w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak w 2012 roku”. 

10. Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa. 
11. Uchwała w sprawie apelu do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji w Warszawie. 
12. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  

między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14.  Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak.  
  
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Wójt Mariusz Poznański zwrócił się o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 
sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w Zgromadzeniu Związku   
Międzygminnego  „Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”  uzasadniając projekt 
uchwały.   
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski  zgłosił wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad pkt. dotyczącego zmiany planu pracy komisji na rok 2012. 
Wyjaśnił, Ŝe kontrola przewidziana na marzec okazała się zbyt obszerna i kosztowna. W 
związku z tym Komisja Rewizyjna  wnioskuje o wycofanie kontroli i przesunięcie z miesiąca 
maja na marzec kontroli procedur dotyczących zlecania zadań organizacjom 
pozarządowym w ramach działalności poŜytku publicznego. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zwrócił się o wprowadzenie do porządku 
obrad uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w  Poznaniu  z  dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. akt 
IV SA/Po 950/11 na  uchwałę  Rady  Gminy  Czerwonak  z  dnia  21 maja  2009 roku  nr  
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276/XXXIX/2009 w   przedmiocie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu na terenie 
sołectw Kicin  i Kliny.    
 W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował 
wprowadzenie zgłoszonych zmian do porządku obrad w następujące kolejności: 
- uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w Zgromadzeniu 
Związku   Międzygminnego  „Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”  - pkt 11, 
- uchwała w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w  Poznaniu  z  dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. akt 
IV SA/Po 950/11 na  uchwałę  Rady  Gminy  Czerwonak  z  dnia  21 maja  2009 roku  nr  
276/XXXIX/2009 w   przedmiocie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu na terenie 
sołectw Kicin  i Kliny - pkt 12   
- zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej - pkt 13. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod glosowanie porządek obrad 
wraz z wprowadzonymi zmianami.  W głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na 
sali. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
  
Porządek obrad po zmianie: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XVIII sesji.  
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwonak. 
6. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na blokadę środków pienięŜnych zgromadzonych 

na rachunku bankowym. 
7. Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2013. 
8. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak ds. 

Monitorowania Lokalizacji i Budowy Spalarni oraz Modernizacji Układu Drogowego 
Gdyńska – Bałtycka. 

9. Uchwała w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak w 2012 roku”. 

10. Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa. 
11. Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w Zgromadzeniu 

Związku   Międzygminnego  „Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej” . 
12.  Uchwała w wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w  Poznaniu  z  dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. 
akt IV SA/Po 950/11 na  uchwałę  Rady  Gminy  Czerwonak  z  dnia  21 maja  2009 roku  nr  
276/XXXIX/2009 w   przedmiocie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu na terenie 
sołectw Kicin  i Kliny. 

13. Zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
14. Uchwała w sprawie apelu do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji w Warszawie. 
15. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  

między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
16. Wolne głosy i wnioski. 
17.  Zamknięcie sesji. 
 
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XVIII sesji. 
 Rada Gminy przyjęła protokół XVIII sesji jednogłośnie. W głosowaniu wzięło udział 18 
radnych z 18 obecnych na sali. 
 
Ad.4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła wszystkie zmiany do budŜetu zawarte w 
projekcie uchwały, poinformowała, Ŝe zmiany mają wpływ na zwiększenie deficytu i 
wydatków.  
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 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. Komisja zwróciła się z wnioskiem, 
aby w miarę moŜliwości przy kolejnych zmianach budŜetowych ograniczać do minimum 
zwiększanie deficytu. Na posiedzeniu komisji zwrócono uwagę, Ŝe projekt uchwały 
budŜetowej na 2012 rok zawierał kwotę ponad 12 mln deficytu natomiast po zmianach 
wprowadzonych na sesji w miesiącu grudniu zwiększył się do 15 mln zł, co wynika z uchwały 
budŜetowej na 2012 rok, a czego nikt wcześniej nie zauwaŜył. 
 Radny Marek Pietrzyński powiedział, Ŝe na sesji poświęconej uchwaleniu budŜetu Wójt 
nie poinformował radnych jaki wpływ na dochody, wydatki, przychód-rozchód oraz deficyt 
będą miały wprowadzone autopoprawki, stąd radni nie wiedzieli, Ŝe deficyt wzrasta o ponad 
3 mln zł. Radny jest przeciwny zwiększeniu deficytu, uwaŜa, Ŝe naleŜy dąŜyć do jego 
zmniejszania. Wójt jest zobowiązany przedstawiać budŜet w sposób przejrzysty i czytelny. 
 Radna Daniela Jankowska-Bachor w odniesieniu do pkt 8 zmian budŜetowych – 
przeniesienie środków Sołectwa Koziegłowy między paragrafami z przeznaczeniem na zakup 
biletów na pływalnię zapytała kto otrzyma bilety, jakie będą kryteria przy przydziale biletów 
oraz  kto je przydziela. 
 Sołtys Sołectwa Koziegłowy Zbigniew Szymanowicz wyjaśnił, Ŝe środki zostały 
przesunięte z zakupu na usługi. Rodzina z dwójką dzieci otrzymuje jeden karnet, z trójką i 
więcej dwa karnety, bilety są wydawane na podstawie sporządzonej listy na której podpisują 
się pobierający karnety, listy są do wglądu u sołtysa.  
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe w trakcie roku budŜetowego rząd nakłada na 
gminy duŜo nowych zadań poza tym na wnioski radnych, czy sołtysów są realizowane róŜne 
zadania. Wójt przypomniał, Ŝe w 2014 roku zdolność kredytowa gminy będzie szacowana na 
poziomie wydatków majątkowych z trzech ostatnich lat. Dlatego nie moŜe zgodzić się na 
niezwiększanie deficytu, gdyŜ to ograniczałoby wykonywanie inwestycji. Wójt zadeklarował 
jeśli jest taka potrzeba, zorganizowanie szkolenia w Urzędzie Gminy z zakresu budŜetu, które 
mogliby poprowadzić pracownicy RIO. 
 Radna Wiesława Fedder odnosząc się do kwestii szkoleń powiedziała, Ŝe jest 
konieczność przeprowadzenia szkoleń, na komisjach Skarbnik Gminy wyjaśnia trudne zapisy 
budŜetowe. 
  Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera  wyjaśniła, Ŝe Skarbnik 
Radosława Wiśniewska przygotowała szkolenie dla Komisji BudŜetu i Finansów natomiast z 
powodu duŜej ilości spraw bieŜących szkolenie zostało przeniesione na późniejszy termin. 
Przewodnicząca widzi teŜ konieczność wzięcia udziału radnych w szkoleniu zorganizowanym 
przez firmę zewnętrzną.  
 Skarbnik Radosława Wiśniewska potwierdziła, Ŝe przygotowała szkolenie dla komisji, 
moŜe teŜ poprzez WOKiSS zamówić szkolenie z zakresu budŜetu.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 18 głosami przy 1 przeciw  i stanowi załącznik nr  2 do protokołu.  
 
Ad.5.Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera  powiedziała, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 19 glosami przy 1 przeciw  i stanowi załącznik nr  3 do protokołu.  
 
Ad.6. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na blokadę środków pienięŜnych zgromadzonych 
na rachunku bankowym. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera  powiedziała, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 19 glosami przy 1 wstrzymującym się  i stanowi załącznik nr  4 do protokołu.  
 
Ad.7. Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2013. 
 Wójt Mariusz Poznański przedstawił projekt w/w uchwały, który nie wyraŜa zgody na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budŜecie Gminy Czerwonak na rok 2013. Wójt 
poinformował, Ŝe podjął taką decyzję po konsultacji z sołtysami, po zebraniu  doświadczeń w 
tym zakresie z innych gmin oraz po odbytym szkoleniu w Urzędzie na temat funduszu 
sołeckiego. Wójt wyjaśnił, Ŝe fundusz sołecki dotyczy tylko sołectw, nie obejmuje osiedli 
wskazał na róŜnice w wydawaniu środków statutowych (to co jest dzisiaj) i środków z funduszu 
sołeckiego, które muszą być ściśle określone i  zgodne ze strategią rozwoju gminy. Wójt 
przyznał, Ŝe w chodząc w fundusz sołecki sołectwa dysponowałyby większymi środkami. 
 Radna Wiesława Fedder zapytała, czy zostanie przygotowana nowa uchwała o 
wyraŜeniu  zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budŜecie gminy jeśli radni 
odrzucą uchwałę przedstawioną przez Wójta. 
 Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, Ŝe tak.  
 Przewodniczący Klubu Radnych „Lepsza Gmina” Wojciech Skrzekut powiedział, Ŝe 
klub pozytywnie zaopiniował propozycje Wójta. Radny poinformował, Ŝe Gmina Dopiewo 
wcześniej wyodrębniła fundusz sołecki, a  w 2012 roku z niego zrezygnowała z kilku powodów: 
zbyt duŜy formalizm, brak moŜliwości przesuwania  środków w ciągu roku budŜetowego 
równieŜ na następny rok w ramach środków niewygasających, problemy sołtysów z 
kosztorysowaniem i realizacją, brak motywacji do oszczędzania środków i brak aktywizacji 
społecznej przy realizacji zadań.  
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń poinformował, 
Ŝe komisja omawiała temat, stanowiska nie wypracowała, ale  wskazała na zalety 
funkcjonowania obecnego systemu przyznawania środków jednostkom pomocniczym. 
 Komisja BudŜetu i Finansów niejednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 
negatywnie. 
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług Przemysław 
Maćkowiak powiedział, Ŝe komisja omawiała temat i jest za odrzuceniem uchwały. Komisja 
proponowała środki statutowe wraz  ze środkami w ramach funduszu sołeckiego. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski poinformował, Ŝe komisja 
dyskutowała na temat funduszu, ale nie wypracowała stanowiska.  
 Radna Wiesława Fedder powiedziała, Ŝe w Polsce połowa gmin wyodrębnia fundusz 
sołecki. Radna stwierdziła, Ŝe w naszej gminie zabrakło informacji, radni są skłonni pomóc 
sołtysom w realizacji zadań w ramach funduszu. Zdaniem radnej warto spróbować i 
wyodrębnić  fundusz sołecki w budŜecie Gminy. 
 Radny Tadeusz Sikoń złoŜył wniosek, aby głos zabrali sołtysi.  
 Sołtys wsi Bolechowo Marek Smykowski powiedział, Ŝe tak jak większość sołtysów, z 
którymi rozmawiał jest za podjęciem uchwały przygotowanej przez Wójta. Sołtys nie czuje się 
dobrze przygotowany, aby działać w ramach funduszu, poza tym sołectwo Bolechowo 
otrzymało by najmniej środków ze wszystkich sołectw.   
 Sołtys wsi Bolechówko Jan Mikołajczak w swoim imieniu oraz w imieniu sołtysa wsi 
Owińska pozytywnie zaopiniował projekt uchwały przedstawiony przez Wójta. 
 Sołtys wsi Miękowo Jolanta Poznańska  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
przedstawiony przez Wójta.  
 Sołtys wsi Koziegłowy Zbigniew Szymanowicz równieŜ  pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały przedstawiony przez Wójta.  
 Sołtys wsi Promnice, radny Andrzej Moczulski stwierdził, Ŝe dysponując środkami 
statutowymi moŜna być aktywnym, powiedział, Ŝe naleŜy uszanować wolę sołtysów, którzy 
nie wyraŜają zgody na wyodrębnienie w budŜecie funduszu sołeckiego. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, Ŝe uczestniczył w szkoleniu z zakresu funduszu sołeckiego, na którym został 
poinformowany, Ŝe moŜna przyjąć model, w którym sołtysi będą mieli do dyspozycji środki 
statutowe oraz fundusz sołecki, i on jest za takim rozwiązaniem.  
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 Radny Marek Pietrzyński prosił o zastanowienie się nad nowym rozwiązaniem, jedno 
sołectwo jest chętne, aby wejść w fundusz sołecki więc naleŜy mu umoŜliwić. Fundusz sołecki 
moŜe pobudzić aktywność społeczną. 
 Radny Wojciech Skrzekut, członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług  
zwrócił uwagę, Ŝe na posiedzeniu komisja dyskutowała na temat funduszu natomiast nie 
wypracowano stanowiska, nie głosowano. Zdaniem radnego sztuką jest przekonać, a nie 
narzucać.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe głos sołtysów 
powinien być najwaŜniejszy, prosiła radnych o zastanowienie się, co Rada Gminy zrobiła dla 
sołtysów. Zdaniem radnej naleŜy poczekać z wprowadzeniem funduszu sołeckiego i w ciągu 
roku zorganizować szkolenia w tym zakresie. Radna zaproponowała przyjąć projekt uchwały 
przedstawiony przez Wójta, a w przyszłym roku wywołać projekt wcześniej, aby mieć czas na 
dyskusje. 
 Radna Wiesława Fedder wyjaśniła, Ŝe na szkoleniu poinformowano, iŜ oprócz środków 
sołeckich moŜna w budŜecie zarezerwować dla sołtysów środki statutowe. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk powiedział, Ŝe będzie głosował przeciw 
projektowi Wójta. Radny jest za wprowadzeniem funduszu sołeckiego, podkreślił, Ŝe nikogo 
do niczego nie zmusza. Wyjaśnił, Ŝe po wprowadzeniu funduszu sołtysi będą  mogli korzystać 
ze środków statutowych, które mają teraz, a Ci, którzy będą chcieli mogą korzystać ze 
środków funduszu.  
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe nie zna gminy, w której funkcjonują środki 
statutowe i fundusz sołecki. Zwrócił uwagę, Ŝe w naszej gminie sprawdziło się finansowanie 
jednostek pomocniczych w ramach środków statutowych, jeśli sołtysi wyraŜą chęć wejścia w 
fundusz wówczas przygotuje odpowiedni projekt uchwały.  
 Radny Wojciech Skrzekut poinformował, Ŝe w ubiegłym roku po podjęciu uchwały w 
sprawie niewyraŜenia  zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego złoŜył zapytanie o 
moŜliwość połączenia środków statutowych ze środkami funduszu. Radny otrzymał 
odpowiedź ustną iŜ środki dodatkowe, które gmina przeznacza na sołectwa wchodzą w 
skład funduszu sołeckiego i są wydawane na takich samych zasadach jak fundusz sołecki 
natomiast zwrot 10% dotyczy tylko środków sołeckich. 
 Wójt Mariusz Poznański zaproponował by uruchomić inicjatywę społeczną dla 
inwestycji, konkurs ofert na realizacje poszczególnych zadań w środowisku lokalnym, w które 
będą się wdraŜać mieszkańcy. 
 Radny Andrzej Moczulski powiedział, Ŝe fundusz sołecki nie jest czymś nowym. W 
poprzedniej kadencji jako sołtys i radny uczestniczył w szkoleniu organizowanym przez 
Wielkopolskie Stowarzyszenie Sołtysów. Na kilkadziesiąt sołectw biorących udział w szkoleniu  
nie było chętnych na wejście w fundusz sołecki. Poinformował, Ŝe w Gminie Czerwonak juŜ 
od 1998 roku jednostki pomocnicze  mają do dyspozycji środki. Początkowo była to kwota 3 
tys. zł na dzień dzisiejszy jest 20 tys. zł. Potwierdził, Ŝe środki mają wpływ na integracje 
społeczną. Radny podkreślił, Ŝe nie radni oceniają sołtysów ale mieszkańcy, gdyŜ to oni ich 
wybierają. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, Ŝe środki statutowe mogą 
funkcjonować razem ze środkami sołeckimi. Zwrócił uwagę, Ŝe Gmina Czerwonak nie ma 
starego systemu zarządzania jednostkami pomocniczymi wręcz, przeciwnie jest pionierem w 
kwestii przekazywania jednostkom pomocniczym środków finansowych. Przewodniczący 
poinformował, Ŝe wprowadzenie funduszu na mocy ustawy było wyjściem naprzeciw 
oczekiwaniom sołtysów w gminach,  które nie dysponowały Ŝadnymi środkami. 
Zaproponował, aby przez rok zapoznać się z procedurami związanymi z funduszem sołeckim. 
Przedstawił pomysł, aby w ciągu bieŜącego roku zastanowić się nad zachowaniem środków 
statutowych na poziomie 20 tys. zł i dodatkowo wprowadzić coś na kształt lokalnego 
konkursu grantowego z jasno określonymi kryteriami i wówczas aktywne sołectwa będą 
mogły ubiegać się o dodatkowe środki.   
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podał pod glosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 14 głosami przy 6 przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr  5 do 
protokołu.  
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Ad.8 Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Czerwonak ds. 
Monitorowania Lokalizacji i Budowy Spalarni oraz Modernizacji Układu Drogowego Gdyńska – 
Bałtycka. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak przedstawiając projekt uchwały powiedział, 
Ŝe szanse na zablokowanie inwestycji są, ale niewielkie. NaleŜy jednak podjąć wszelkie 
działania, aby przeciwdziałać tej inwestycji w planowanej lokalizacji przy jednoczesnym 
uwzględnieniu innych kwestii. Przewodniczący wskazał uzasadnione podstawy działania 
komisji, do której będą naleŜeć następujące zadania:  
-w kontekście COŚ monitorowanie badania tła, kontakty z Wojewódzkim Inspektorem 
Ochrony Środowiska, 
- zastosowana technologia spalarni, 
- układ drogowy, 
- szeroko rozumiana współpraca z Miastem Poznaniem i mediami. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, Ŝe komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały i proponuje, aby w skład komisji 
weszli radna Wiesława Fedder oraz radny Wojciech Skrzekut.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały, widzi zasadność powołania komisji. 
  Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia powiedziała, Ŝe  
komisja widzi konieczność powołania doraźnej komisji i zaproponowała, aby w skład komisji 
weszli: radny Jacek Sommerfeld, radna Maria Libera oraz Przewodniczący Rady Marcin 
Wojtkowiak. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, Ŝe 
członkowie komisji byli przeciw powołaniu doraźnej komisji, 3 radnych głosowało przeciw, 1 
radny za, 1 wstrzymał się od głosu. Zdaniem komisji tematem powinny zająć się dwie komisje 
stałe: Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Rozwoju Gospodarczego, Promocji Usług.  
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń powiedział, Ŝe 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 3 radnych głosowało za, 2 przeciw. 
Przewodniczący komisji jest przeciw powołaniu komisji  uwaŜa, Ŝe tematem powinny zająć się 
komisje stałe.    
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski powiedział, Ŝe komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zaproponowała na członka komisji radnego 
Jacka Sommerfelda. 
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług Przemysław 
Maćkowiak powiedział, Ŝe komisja nie głosowała, ale pozytywnie odniosła się do projektu 
uchwały, zaproponowano na członka komisji radnego Wojciecha Skrzekuta. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak odczytał zgłoszone kandydatury na 
członków doraźnej komisji: Wiesława Fedder, Maria Libera, Wojciech Skrzekut, Jacek 
Sommerfeld oraz Marcin Wojtkowiak, radni wyrazili zgodę.  
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski zaproponował na 
Przewodniczącego komisji Przewodniczącego Rady Marcina Wojtkowiaka, który wyraził 
zgodę. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały 
wraz ze zgłoszonymi w/w członkami komisji oraz Przewodniczącym komisji.  W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 17 głosami przy 2 
przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr  6 do protokołu.  
 
Ad.9. Uchwała w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak w 2012 roku”. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu  w/w uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń powiedział, Ŝe 
po wyjaśnieniach pracownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
  Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  



 7

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr  7 do protokołu.  
 
Ad.10. Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, Ŝe radni otrzymali w 
materiałach sesyjnych wezwanie do usunięcia naruszenia prawa Przedsiębiorstwa 
Komunalno-Transportowego „Ordo”. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk powiedział, Ŝe w styczniu Rada Gminy podjęła 
uchwałę w sprawie aktualizacji planu wsi Bolechowo-Szlachęcin. Dyrektor Regionalnej 
Dyrekcji Ochrony Środowiska przedłuŜył proces uzgadniania  raportu do końca marca. Po 
otrzymaniu opinii w sprawie raportu Zastępca Wójta obiecał zorganizować spotkanie z 
mieszkańcami Bolechowa.  
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska I Rolnictwa Tadeusz Sikoń powiedział, Ŝe 
komisja zajęła się tematem, ale nie wypracowano stanowiska. 
 Przewodniczący  Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, Ŝe komisja równieŜ omawiała temat i wypracowała stanowisko, iŜ kwestie 
zawarte w wezwaniu zostaną uwzględnione w toczących się pracach przy zmianie planu. 
 Radny Jacek Sommerfeld powiedział, Ŝe jest przeciwny zanieczyszczaniu środowiska,  
wskazał na zaniedbania w tej sprawie ze strony Urzędu Gminy.  Radny nie po raz pierwszy 
spotyka się w tej gminie z sytuacją, Ŝe coś się ludziom obiecuje, a później nie dotrzymuje 
słowa. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zapytał radnego jakie zaniedbania popełnił 
Urząd Gminy. 
 Radny  Jacek Sommerfeld odpowiedział, Ŝe początkowo firma otrzymała zielone 
światło od Urzędu, wszystkie decyzje podejmowane przez Urząd wskazywały na to, Ŝe firma 
mogła realizować swoje plany, a teraz otrzymuje czerwone światło. 
 Radca prawny Ewa Gąsiorek wyjaśniła, Ŝe firma wezwała Radę Gminy do usunięcia 
naruszenia prawa,  wezwanie jest podstawą do wniesienia skargi przez wnioskodawcę jest to 
warunek formalny. 
 Rada Gminy nie uwzględniła wezwania. 
 
Ad.11.  Uchwała w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Czerwonak w Zgromadzeniu 
Związku   Międzygminnego  „Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej” . 
 Uzasadnienia projektu w/w uchwały dokonał Wójt Mariusz Poznański. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe zgodnie z opinią radców Miasta 
Poznania przed podjęciem w/w uchwały osoba, która będzie reprezentowała Gminę 
Czerwonak w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego jest zobowiązana do złoŜenia 
oświadczenia lustracyjnego. Zastępca Wójta powiedział, Ŝe gminy mają 8 miesięcy na 
wdroŜenie skomplikowanej procedury. Zwrócił uwagę, iŜ nie naleŜy utoŜsamiać Związku 
Międzygminnego ze spalarnią.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr  8 do protokołu.  
 
Ad.12. Uchwała w wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w  Poznaniu  z  dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. akt 
IV SA/Po 950/11 na  uchwałę  Rady  Gminy  Czerwonak  z  dnia  21 maja  2009 roku  nr  
276/XXXIX/2009 w   przedmiocie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu na terenie 
sołectw Kicin  i Kliny. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
 Radny Leszek Lesiczka prosił o zastanowienie się, zdaniem radnego podejmując 
uchwałę o pasach chronionych wyrządzono krzywdę wielu właścicielom tamtych terenów.    
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 14 głosami, przy 3 przeciw i 2 wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr  9 do 
protokołu.  
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Ad.13. Zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski  złoŜył wniosek o zmianę planu 
pracy komisji na rok 2102. Wyjaśnił, Ŝe kontrola przewidziana na marzec okazała się zbyt 
obszerna i kosztowna. W związku z tym Komisja Rewizyjna wnioskuje o wycofanie kontroli i 
przesunięcie z miesiąca maja na marzec kontroli procedur dotyczących zlecania zadań 
organizacjom pozarządowym w ramach działalności poŜytku publicznego. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podał pod głosowanie zgłoszoną zmianę 
do planu pracy Komisji Rewizyjnej. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na 
sali. Zmianę planu pracy przyjęto 18 głosami, przy 2 wstrzymujących się.  
 
Ad.14. Uchwała w sprawie apelu do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji w Warszawie. 
 Radny Jacek Sommerfeld w imieniu Klubu Radnych PiS przedstawił projekt w/w 
uchwały. Zwracając uwagę, Ŝe projekt uchwały jest apelem Rady Gminy do Krajowej Rady 
Radiofonii i Telewizji o poszanowanie praw do wolności i pluralizmu zagwarantowanych w 
Konstytucji RP, a co za tym idzie o równe i sprawiedliwe traktowanie nadawców mediów 
elektronicznych podczas rozpatrywania wniosków i przyznawania koncesji do nadawania na 
cyfrowym multipleksie. Radny zwrócił uwagę, Ŝe Telewizja Trwam jako pierwsza pojawiła się w 
Koziegłowach w sprawie spalarni.   
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
odrzucona. Uchwałę odrzucono 9 głosami, przy 5 za i 6 wstrzymujących się.  
 
Ad.15. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
w informacji Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami w pkt 3  dotyczącym trwającej 
procedury planistycznej zwrócił uwagę  na niespójność między planami nad którymi trwają 
prace, a zapisami w zarządzeniu Wójta ze stycznia br. Radny zapytał co dzieje się z pracami 
nad planami: Kliny, Mielno, osiedle „Nad Wartą” , Potasze-letnisko. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe prace nad w/w planami trwają 
zgodnie z zarządzeniem Wójta. Autor planu osiedla „Nad Wartą” złoŜył ofertę na kontynuację 
prac  nad w/w planem w Urzędzie trwa analiza, gdyŜ kwota jest zbyt wysoka. Plan Potasze 
letnisko został „odłoŜony na półkę”, być moŜe w najbliŜszym czasie zostanie wznowiona 
procedura. Zastępca Wójta obiecał sprawdzić na jakim etapie jest plan Kliny Mielno. 
 Wójt  Mariusz Poznański wyjaśnił, Ŝe zarządzenie, które wydał w styczniu dotyczyło 
nowych planów, natomiast ze starymi planami moŜna się włączyć w zaleŜności od stopnia 
zaawansowania. 
 Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.16. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak przedstawił następujące informacje: 
-  radny Marek Pietrzyński złoŜył interpelację, na którą w dniu dzisiejszym wpłynęła odpowiedź 
od Wójta. 
- przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br. 
- zaproponował wyjazd z okazji Dnia Samorządowca na  szkolenie dla radnych oraz sołtysów 
z zakresu procedur zagospodarowania przestrzennego oraz budŜetu. Przewodniczący Rady 
zaproponował dwa terminy: 11,12,13  maja br oraz drugi 18,19,20 maja br. Radni podjęli 
decyzję wyjazdu w terminie wcześniejszym czyli 11,12,13  maja br. Przewodniczący Rady 
zwrócił się z prośbą do radnych o zgłaszanie propozycji miejsca wyjazdu oraz tematyki 
szkoleń do końca marca br. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski w związku z pojawiającymi się 
w mediach informacjami o likwidacji nauki religii w szkołach i finansowaniu przez samorządy 
zapytał jakie jest zdanie Wójta na ten temat. 
 Radny Andrzej Moczulski po raz kolejny zwrócił uwagę na duŜy ruch na drodze 
powiatowej w Promnicach, która nie ma uregulowanych stosunków wodnych. Radny 
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poinformował, Ŝe śmierdzi w Szlachęcinie z powodu oczyszczalni lub rozlania gnojownicy, 
ponadto radny  zwrócił się z prośbą o równanie dróg.  
 Radny Jacek Sommerfeld zabrał głos w następujących tematach: 
- poinformował, Ŝe w Koziegłowach pojawiły się dziki,  
- na parkingu przy ul. Piłsudskiego w Koziegłowach znajduje się tablica z nieaktualną 
informacją, Ŝe od października 2011 r. będą pobierane opłaty, 
- zapytał o termin rozpoczęcia prac w związku z budową tzw. „Czerwonej Torebki” oraz o 
przebudowę skrzyŜowania  przy ul. Leśnej i Gdyńskiej w Czerwonaku, 
- trwa rozprawa administracyjna w związku z powstaniem ekranu akustycznego przy ul. 
Gdyńskiej chroniącego gimnazjum w Czerwonaku od hałasu, 
-  mieszkańcy ul. Lipowej w Bolechówku zgłaszali protest i prośbę o podjęcie kroków w celu 
poprawy bezpieczeństwa na przejeździe kolejowym w Bolechówku, radny przekazał 
Przewodniczącemu Rady pismo Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego skierowane w 
tej sprawie do mieszkańców ul. Lipowej, 
- radny prosił o jak najszybsze  zorganizowanie spotkania z klubami sportowymi. 
 Wójt Mariusz Poznański odpowiadając na pytanie radnego Roberta Maciejewskiego 
poinformował, Ŝe Minister Edukacji Narodowej wydała rozporządzenie, w którym określiła, Ŝe 
nauka religii nie jest nauczaniem obowiązkowym w związku z tym zdecydowano, Ŝe nie 
będzie nauczana w szkole, decyzję podjęto bez konsultacji z samorządami. Wójt podkreślił, Ŝe 
jest to trudny temat, który będzie omawiany w najbliŜszym czasie na komisji wspólnej rządu z 
samorządem. W związku z powyŜszym na następnej sesji Wójt szerzej przedstawi temat. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak odniósł się do pytań radnych: 
- w sprawie bezpieczeństwa na przejazdach kolejowych -  Zastępca Wójta powiedział, Ŝe 
błędy zostały popełnione na etapie planowania z zakresu inwestycyjnego przez  Marszałka, 
dzisiaj oskarŜa się gminę o niedopełnienie pewnych czynności, o których wykonanie wystąpił 
Marszałek. Zastępca Wójta wyjaśnił, Ŝe Gmina Czerwonak w 2007 r. nie przedstawiła danych 
dotyczących pomiarów natęŜenia ruchu, gdyŜ nie była zarządcą drogi, ul. Lipowa była 
wówczas drogą Powiatową. Podkreślił, Ŝe gmina nie miała wpływu na określanie kategorii 
przejazdów.  
- Zastępca Wójta poinformował, Ŝe Urząd Gminy wystąpił z pismem do Wielkopolskiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o zorganizowanie spotkania z Zarządem Dróg 
Powiatowych, aby omówić następujące problemy: kwestię parkingów buforowych przy stacji 
kolejowej w Czerwonaku, sprawę ciągów pieszo-rowerowych, miejsc niebezpiecznych na 
przejściach dla pieszych , sygnalizacji świetlnej w Miękowie, sprawę przekazania gminie 
odcinka drogi 196, utrzymanie czystości w pasie drogi wojewódzkiej ponadto na spotkaniu 
naleŜy poruszyć sprawę budowy ekranów akustycznych przy Gimnazjum w Czerwonaku. 
-   w sprawie budowy „Czerwonej Torebki” – nie wiadomo, czy dojdzie do budowy inwestycji 
poniewaŜ SKO rozpatruje odwołanie firmy dotyczące płatności za wycinkę drzew. 
- odnosząc się do wypowiedzi radnego Andrzeja Moczulskiego Zastępca Wójta powiedział, 
Ŝe sprawy zostaną omówione na spotkaniu sołeckim, mieszkańcy, których temat wodny 
dotyczy powinni wystąpić z wnioskami do gminy. Poinformował, Ŝe zjazdu do Warty nie ma, 
gdyŜ Komenda Wojewódzka StraŜy PoŜarnej określiła swoje stanowisko, iŜ nie jest 
zainteresowana zjazdem. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski poinformował, Ŝe w 
autobusach komunikacji gminnej pojawiła się informacja o likwidacji kilkunastu kursów w tym 
wszystkich nocnych. Radny zwrócił uwagę, Ŝe propozycje zmiany kursów autobusów 
opiniowała Komisja Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług Rady Gminy, która 
pozostawiła kurs nocny z soboty na niedzielę, w związku z tym radny zapytał z kim zostały 
skonsultowane zmiany. Zaproponował wprowadzenie za dwa, trzy lata kursu autobusów do 
Bolechówka. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe trwają rozmowy z ZTM na temat 
komunikacji. Wyjaśnił, Ŝe komunikacja gminna stała się komunikacją miejską dlatego nie ma 
dopłat od Marszałka. Na podstawie przeprowadzonych  badań przez PW „Transkom”  
zlikwidowano kilka kursów autobusów w tym równieŜ nocnych.  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak zwróciła uwagę, Ŝe z 
róŜnych funduszy realizowana jest kanalizacja, co wiąŜe się z tym, Ŝe mieszkańcy ponoszą  
róŜne koszty za podłączenie się. Koszty za podłączenie się do kanalizacji wykonanej w 
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ramach Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka” są niŜsze niŜ wykonane przez inne 
podmioty. Radna zapytała, czy gmina ma instrument, który zmusi mieszkańców do 
podłączania się.  
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe zgodnie z uchwałą utrzymania porządku i 
czystości na terenie gminy, mieszkańcy mają obowiązek podłączenia się w ciągu 12 
miesięcy. Wójt poinformował, Ŝe jest moŜliwość dofinansowania dla mieszkańców na 
podłączenia do kanalizacji z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, z którego chce 
skorzystać Związek Międzygminny „Puszcza Zielonka”, Wójt ma nadzieję, Ŝe uda się złoŜyć 
wniosek na dofinansowanie. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk złoŜył zapytania w następujących sprawach: 
- na jakim etapie są uzgodnienia w sprawie odwodnienia ul. Poznańskiej w Kicinie, 
- słuŜebność przesyłu na terenie Osiedli Kliny, Mielno. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak poinformował, Ŝe odbyło się spotkanie, w 
którym uczestniczyli przedstawiciele Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka”,  Zarządu 
Dróg Powiatowych, Wicestarosta oraz przedstawiciele Urzędu. Na spotkaniu rozwaŜano 
moŜliwości działania w ramach budowy kanalizacji. Okazało się, Ŝe Związek Międzygminny 
widzi moŜliwość zrealizowania inwestycji - odwodnienie ul. Poznańskiej w Kicinie w ramach 
budowy kanalizacji przez Związek, ostateczne decyzje jeszcze nie zapadły. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiadając na drugie pytanie 
Wiceprzewodniczącego Rady powiedział, Ŝe odbyło się spotkanie z firmą „Meliopoz”, której 
przedstawił materiał przygotowany przez  mieszkańców dotyczący słuŜebności gruntowej 
mieszkańców osiedla przy ul. Trakt w Klinach. Uzgodniono, Ŝe po zapoznaniu się 
Przedsiębiorstwa „Meliopoz” z w/w materiałem za dwa, trzy tygodnie odbędzie się ponowne 
spotkanie z firmą, aby rozwaŜyć kwestie rozwiązania problemu mieszkańców osiedla przy ul. 
Trakt w Klinach. Zastępca Wójta zapewnił, Ŝe w miarę moŜliwości w ramach planu 
inwestycyjnego firmy i w ramach posiadanych środków firma  „Meliopoz” wykona do końca 
roku projekt.   
 Radny Leszek Lesiczka poinformował, Ŝe niedaleko szkoły w Kicnie składowane są 
przepusty Ŝelbetonowe, co stwarza zagroŜenie. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak poinformował, Ŝe odbywają się spotkania z 
firmami wykonującymi kanalizacje na temat problemów związanych z odtworzeniem 
zniszczonych nawierzchni oraz na temat składowania materiałów. Ustalono, Ŝe droga, na 
której są składowane materiały, o których mówił radny będzie zamknięta dla ruchu.  
 Radny Jacek Sommerfeld prosił Wójta Mariusza Poznańskiego o krótką relację z 
wyjazdu na targi inwestycyjne do Cannes zapytał, czy gmina moŜe liczyć na kontrakty.  
 Wójt Mariusz Poznański podzielił się wraŜeniami z wyjazdu, poinformował, Ŝe większość 
wystawiających się chciała pozyskać inwestora, którego na targach nie było. Wyjazd 
pokazał, Ŝe naleŜy w Urzędzie zatrudnić osobę do kontaktu z inwestorem oraz mocno 
promować tereny inwestycyjne bezpośrednio z Urzędu. 
 
Ad.17. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XIX sesję Rady Gminy Czerwonak. 
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